

2022 ANNUAL REPORT

01/07/2021 — 30/06/2022



MULTICULTURAL SENIORS ASSOCIATION

Email: yge1839@gmail.com

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

Wang an: 0470516520

COMMITTEE OF NSW MSA



会长：葛英蘭（太平绅士）

PRESIDENT: Mrs Yin Lan Ge (Agathia) J.P



执行会长：

Acting President: Xinjia Dou



执行副会长
于晓丽



秘书长
江秀萍



财务总监
张淑荣



艺术总监
梁艺



后勤总监
杨秀瑛

亲爱的家人们大家好!

2022年就要过去, 圣诞鑫的钟声即将把我们带入新的一年!在这圣诞除夕之际

祝大家圣诞快乐!新年愉快!

Merry Chrsmas, Happy New Years!

回顾疫情蔓延的 2022 年, 我们见缝插针地、没有间断地进行了各项活动。为友谊会、联友会会员们的生活增添了无数的美好色彩!

今年 9 月 10 日我们成功举办了两会十周年庆宴!梁艺总监特意为十年庆宴创编两个精彩的舞蹈做为会议文艺演出开场和结速节目!阿孜老师为两会庆宴创编一部民族舞受到大家的喜爱!Alia 团长、艳卿团长、军红团长, 姗姗团长, Anna 团长开心团长分别演出了精彩的节目!

我们的执行会长寰兴家先生把联友会的所有工作安排的井井有条!不分昼夜不停的为舞场编排舞曲!

我们的秘书办在江秀萍秘书长和于杰秘书长的带领下, 按时做广告, 按时安排场地!按时做工作总结!

我们的财务办在张淑荣总监和托雅会计的带领下, 按时把财务报表整理的清楚明细!出纳阿芳的账目一分不差!

我们的生活后勤办在于晓丽执行副会长的领导下, 把后勤保障工作安排的好上加好。

我们的舞厅总经理张少芬和副总经理杨秀英, 肖淑敏, 把舞厅工作安排的明明白白!

我们的手机教学在 Sue 老师教学之后许多老人家再也不用麻烦子女帮助!

我们微信在线英语教学在 Jiuno 老师的耐心教学中, 多数朋友英语进步很快! 我们的微信在线俄语教学,

Sasha 老师教了许多新歌! Sally 方圆老师教的新歌让大家在聚会时开心的歌唱! 我们有这样好的团队!所有的

中老年人受益非浅! 大家共同把舞场气氛搞的非活跃! 深受大家喜爱!

所有的中老年人有福!

借此机会感恩感谢副会长: 张我华教授, 吕伟先生, 张秀梅女士一直以来的支持与鼎力相助!

感恩感谢王安先生, Jack 的无私奉献与帮助!

感恩感谢常务理事会所有成员一直以来的努力工作!

希望大家在新的一年里

里, 团结一心, 继续再接再厉!祝所有的义工、舞友、会员们永远年轻美丽动人富有活力!幸福快乐安康!

Dear friends!

The year 2022 is almost over and the bells of Christmas Xin are about to bring us into the new year!

On this Christmas Eve I wish you all a Merry Christmas! Happy New Year!

Looking back on 2022, when the epidemic was spreading, we have seen a stitch in time and without interruption in our activities. It has added countless good colours to the lives of the members of the Multicultural Seniors Association Inc!

On 10 September this year we successfully held the 10th anniversary banquet of both societies!

Director Liang Yi created two wonderful dances for the 10th Anniversary Banquet as the opening and

Email: yge1839@gmail.com

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Wang an: 0470516520

closing programmes of the meeting's cultural performance! The dance choreographed by Ms. Aziz for the banquet was well received by all!

Our Executive Director, Mr Dou Xingjia, kept all the work of the Association in order! The dance floor was choreographed around the clock!

Our Secretary's Office under the leadership of Secretary General Jiang Xiuping and Secretary General Yu Jie, advertised and arranged the venue on time! Doing work summaries on time!

Our Finance Office, under the leadership of Director Zhang Shu Rong and Accountant Toya, put together clear and detailed financial statements on time! Bookkeeper Ah Fong's accounts were spot on!

Our Life and Logistics Office, under the leadership of Executive Vice President Yu Xiaoli, put together a good logistical arrangement.

Our General Manager, Shaofen Zhang, and Deputy General Managers, Xiuying Yang and Shu-Min Xiao, keep the ballroom venue work organized in a clear manner!

Our mobile phone teaching after Ms Sue's teaching many elderly people no longer need to bother their children for help!

Our WeChat online English teaching has seen most of our friends improve their English very quickly thanks to the patient teaching of Ms Jiuno! Our WeChat online Russian teaching, Sasha taught many new songs! Sally Fang Yuan taught new songs for everyone to sing happily at parties! We have such a good group! All the middle aged people benefited a lot! Together we made the dance floor a very lively place! It was a big hit with everyone!

All the middle-aged and elderly people are blessed!

We would like to take this opportunity to thank our Vice Presidents Professor Zhang WoHua, Mr Lu Wei and Ms Zhang Xiumei for their continuous support and assistance!

Thank you to Mr Wang An and Jack for their selfless dedication and help!

Thank you to all the members of the Executive Council for their hard work!

I hope that in the new year, we will all be united and continue to make further efforts! We wish all volunteers, dancers and members to be young, beautiful, dynamic and energetic!

“Russian Easter” May 2,2021

Posted on [10/07/2021](#) by [MSA Media](#)

At 5:30 pm on May 2, 2021, the “Australian Chinese-Russian Friendship Association” held a grand “Russian Easter” banquet at the restaurant of Seafood Village in Cabramatta. First of all, I would like to thank Ge Yinglan, the president of “Australian Russian-Chinese Friendship Association”, and Mr. Igor N. ARZHAEV, Consul General of Russia in Sydney. Fairfield Council Mayer Frank Carbone delivered a speech and issued all directors and volunteer certificates of the “Australian Russian-Chinese Friendship Association”. Thanks to Guy Zangari for speaking on behalf of Jodi Mckay and Alex Glumac for speaking on behalf of Chris Hayes, and also thanks to Senator of NSW He Shen Huixia for your support!

The celebration kicked off with cheerful Russian dance. The scene is very lively! Participating in today’s banquet are related leaders and councilors of municipal government departments and presidents, chairmen, heads from friendly associations of various ethnic groups. Now when the epidemic is unblocked, everyone can gather together, singing, dancing, tasting food, talking about friendship, and tasting the award-winning Russian traditional high bread. This unique style of celebration has brought happiness back to us. Here we are especially grateful to the people who have planned and selflessly contributed to this event and especially grateful to the “Australian Russian-Chinese Friendship Association” and the participating teams for their hard work. Thanks to all the guests and friends who participated in the event and thanks to the media,

Email: yge1839@gmail.com

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Wang an: 0470516520

photography, sound, host and all volunteers who served the whole process. At this event, everyone enjoyed the famous singers Liu Tiejun and Fang Yuan's beautiful singing voice, the famous accordion player Lin Haifeng's wonderful performance. Interesting and romantic of performances making life full of passion and sunshine, radiating dazzling and brilliance. Lucky draw is also exciting. That is the life we really need...

There is a kind of love that organize the middle-aged and old people together letting them go out of the house, integrating into the society, reducing diseases, and enjoying their healthy and happy retired life! This is the slogan proposed by the "Australian Russian-Chinese Friendship Association" led by Ge Yinglan, and they did the same. During the epidemic, the "Australian Russian-Chinese Friendship Association" launched an online teaching model to allow everyone to participate in interactive activities and reduce the risk of virus transmission: learning English and Russian, Russian singing. At present, in response to the government's call, it has expanded to mobile phone classes, dance classes, aerobics and other activities to spread common interests and hobbies. It has been praised by the majority of Chinese and Russian descendants and has affected a large number of middle-aged and elderly people to participate this excellent team. They take practical actions to compose brilliant and colorful pictures of life and exudes a beautiful fragrance.

" 俄罗斯复活节 " 庆 宴活动

Posted on [July 10, 2021](#) by [MSA Media](#)

2021年5月2日下午5:30 《澳洲中俄后裔友谊会》在 Cabramatta 天天渔村酒家隆重举办 " 俄罗斯复活节 " 庆宴活动。首先非常感谢《澳洲中俄后裔友谊会》会长葛英蘭，俄罗斯驻悉尼总领事 Mr Igor N. ARZHAEV。Fairfield Council Mayer Frank Carbone 致辞并为《澳洲中俄后裔友谊会》的各位理事颁发任命证书和义工证书。感谢 Guy Zangari 代表 Jodi McKay 致辞，感谢 Alex Glumac 代表 Chris Hayes 致辞，感谢纽省上议员何沈惠霞的支持！

庆祝活动在欢快的俄罗斯舞蹈中拉开序幕。场面热闹非凡！参加今天庆宴活动的□来自省市政府部门的有关领导与议员，□来自各民族友好社团的会长，董事长，团长及知名人士。疫情解封的今天，大家能欢聚一堂，高歌美舞品尝美食，畅谈友谊，还品尝了得奖作品的俄罗斯传统高面包。这种独特风格的庆祝活动，让快乐幸福又回到我们身边，在这里我们特别感谢为这次总策划活动及无私奉献的人们，特别感谢《澳洲中俄后裔友谊会》和参演团队的辛勤付出，感谢所有参与活动的嘉宾和朋友，感谢为全程服务的媒体，摄影，音响，主持和所有的义工。这场庆宴，大家欣赏到著名歌唱家刘铁军，方圆的优美歌声，著名手风琴演奏家林海顺精彩演奏，精彩的演出活动 有趣又浪漫让生活充满激情，充满阳光 和放射出夺目光彩，抽奖活动也扣人心弦。这才是我们真正需要的生活……

有一种爱就是把中老年人组织起来，让广大他们走出家门，融入社会，减少疾病，健康快乐的享受晚年生活！这就是《澳洲中俄后裔友谊会》会长葛英蘭带领下的精英骨们提出的口号，也是这样做了。疫情期间《澳洲中俄后裔友谊会》为了让大家参与互动活动，降低病毒传播风险，开启了网上教学模式：学英文，学俄语，学唱歌。目前响应政府号召又扩大举办了手机班，舞蹈班，健身操等活动，传播共同的兴趣和爱好，受到广大中俄后裔中老年人的点赞贺彩，并影响了一大批中老年人加入这支优秀的团队。他们用实际行动，谱写出绚丽多姿的生活画面！并散发出美丽的芳香。



Fairfield Council Mayer Frank Carbone



Guy Zangari 代表 Jodi Mckay



October Activity Day

Posted on [29/10/2022](#) by [MSA Media](#)

Volunteers at Granville Town Hall will gather for their end of the month activity day on Tuesday October 25.

We welcome all the members and dance friends to the party. Each volunteer brings a dish that everyone can share. Additionally, President Dou brought a mahjong table, Mahjong Poker Chess. In the venue, there is relaxing and happy dance music playing. A few people play mahjong while others dance or sing karaoke. Care and kindness shown by all the volunteers.

Volunteers can use this opportunity to exchange work and build friendships, which further enhances their sense of responsibility and commitment. As an Association member, I heartily appreciate the platforms the Association has created for its members to join together and create unity.

Team, keep up the good work.

十月份联友会的活动日

Posted on [October 29, 2022](#) by [MSA Media](#)

10月25日 2022年星期二, Granville Town Hall 又迎来了联友会月末的义工, 会员及舞友的活动日。

义工们带上自己亲手做的菜肴相互品尝。品种繁多, 口味丰富, 真的好开心。宴会长亲自带上了麻将桌, 麻将, 扑克和象棋。场内播放着轻松愉快的舞曲。有人跳舞, 有人卡拉 OK, 有人打麻将, 多姿多彩的活动让义工们感受到联友会对所有义工和会员送来的温暖与关怀。

趁这个机会义工们在一起交流工作增进友情, 进一步提升了义工们对开展各项工作责任感和使命感。感谢联友会的活动平台给我们打造出一个团结, 奋进的好队伍。

Email: yge1839@gmail.com

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Wang an: 0470516520



Email: yge1839@gmail.com

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

Wang an: 0470516520

Live coverage of volunteer activities

Posted on 17/01/2023 by MSA Media

On January 16 at 1:40pm, we entered Granville Town Hall and saw the volunteers setting up the tables and chairs. In the kitchen, they were cutting the lamb, beef, chopping onions, cucumbers. Each volunteer was very hands-on. Venue are decorated with red lanterns, red spring couplets, putting up those decorations is thought to keep evil away and pray for blessing, longevity, health and peace.

On Saturday morning 6am President Dou & Vice President Yu has been shopping for food. They've been doing a lot of work to make the celebration a success. Yesterday, President Dou was exhausted from sorting out all the items for the Multicultural Seniors Association. He was admitted to the hospital at night with heart discomfort. Today, in order to arrange and set up the implementation the work of " Chinese New Year Festival " various tasks, he returned early from the hospital. I was really touched and he is a role model for everyone to follow.

In order to ensure that all work is completed ahead of schedule. The team of Wang An, Chen Jianqing, Li Peng, Zheng Baoying has bought items and delivered to Granville

Town Hall. The spirit of selfless dedication shines brightly in the volunteer team and is worthy of praise.

In addition, this event actively responded to the call of the Association and the praise must be given to the volunteers who took the initiative to undertake on the task of providing cold salad dishes at the “Chinese New Year Festival”.

- ① President Ge & President Dou: Western-style salad.
- ② Yu Xiaoli: Marinated chicken wings.
- ③ Yang XiuYing: 2 cold dishes: Celery & Carrot with peanuts, Shredded seaweed
- ④ WenGuang: 2 cold dishes: Braised Wheat Gluten, A cool agar dish
- ⑤ Xiao Shumin: Eggplant salad
- ⑥ Song Chunghee: Korean Mixed Vegetables
- ⑦ Zhang Ping: Spicy Chilli green beans
- ⑧ Jiang Xiuping: Providing 15 bags of Lebanese bread, 10 piece of Turkish bread and A box of Chinese cucumber

Two more ladies of Chinese and Russian descent has came to help, Veia and Happy Swallow brought association’s emblem and helped to set up the venue by assistance of ballooning. Thanks to the two beauties.

There were also two men who volunteered, Mija and Li Peng. Every time any task is done very well. Thank you for your contribution to the smooth running of tomorrow's "Chinese New Year Festival" event.

Finally, I have to give praise to our Vice President Yu Xiaoli. She does her best to be the President's right-hand person. All tasks are undertaken and implemented silently, and implement the work of the artistic team in advance. Good work XiaoLi, it's great to have you.

现场报道义工活动

Posted on [January 16, 2023](#) by [MSA Media](#)

1月16日下午1:40分进入 Granville Town Hall 只见义工们桌椅摆放整齐，厨房里切羊肉，牛肉，切洋葱，洗青瓜干的热火朝天。每个义工动手能力特棒，会场上挂灯笼，挂会标，贴喜庆，布置彩带大家一声不吭忙碌着。这几天宴会长副会长从周六一早6点就开始采购食品，为庆祝活动顺利举办出了不少力。宴会长昨天在家仓库整理联友会布置物品整整一天给累坏了，晚上心脏难受住进了医院，今天为了布置落实 "春节联欢会" 各项工作，提前医院回来，真的太感动了是大家学习的榜样。

为了保证各项工作提前完成，今天由：王安，陈建清，李鹏，郑宝英组成的车队购买物品并将所需用品送往 Granville Town Hall，一种无私奉献的精神在义工团队发光发亮值得歌颂。

另外：这次活动对积极响应联友会号召，主动承担 "春节联欢会" 午餐凉拌菜任务的义工必须提出表扬：

①葛会长，宴会长：拌西式沙拉

②于晓丽：鸡中翅腌制

③杨秀英：拌凉菜二道

芹菜 红萝卜拌花生米，海带丝

Email: yge1839@gmail.com

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Wang an: 0470516520

④文广：拌凉菜二道

烤夫，凉粉

⑤肖淑敏：凉拌茄子

⑥宋春阁：韩国拌菜

⑦张萍：麻辣四季豆

⑧江秀萍：提供中东饼 15 袋，土耳其长饼 10 张，中国青瓜一箱

接着：会议结束，中俄后裔又来了二位女士帮忙 Veia 和快乐燕子她们带来会标并协助打汽球布置会场，谢谢二位美女。

还有二位男士义工，米佳和李鹏，今晚守夜任务艰苦，每次会里有布置任何任务都完成很好。谢谢你们为明天的春节联欢会顺利进行所做的贡献。

最后还得说说我们的副会长于晓丽，尽心尽力做好会长的得力助手，各项工作默默承担与执行，并提前将艺术团队各项工作落实抓好。辛苦晓丽，有您真好！



December 2022 Monthly report

Posted on [09/01/2023](#) by MSA Media

Multicultural Seniors Association Inc has held a total of thirty-five dance parties in the exclusive dance halls between December 1st to 31st, including 9 times teach New Vogue dances.

In December, President Dou reiterated the “Code of Conduct for Volunteers” and adjusted the organizational structure. A good foundation was laid for the new year’s work.

Although 2022 the epidemic is still in progress, but the Multicultural Seniors Association inc under the leadership of President Ge and President Dou, all volunteers overcame difficulties and persisted in their work. All tasks were successfully completed. As President Dou personally stationed himself at Granville Centre dance venue, volunteers helped keep things busy there. The Granville Centre plays to its strengths and achieves good results.

2022 年 12 月综合简报

Posted on [January 9, 2023](#) by MSA Media

回顾一下这个月我们所做的工作 温故而知新。12 月份窦会长再次重申了《联友会义工守则》调整组织架构，为新一年工作打下良好的基础。虽然 2022 年疫情仍在，但联友会在葛会长 窦会长的领导下，全体义工们克服困难，坚持工作岗位，圆满完成各项任务。窦会长亲力亲为 常驻守在大舞厅，义工们齐心协力 各舞场热度不减，大舞场更是发挥着优势时有佳绩。

Email: yge1839@gmail.com

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Wang an: 0470516520



On Christmas Eve, December 24th, President Ge delivered a heartfelt speech with a strong will to overcome her illness and resume her daily work as quickly as possible. First of all, I wish you all a Merry Christmas! Happy New Year! The president reviewed the work of 2022, and also recognized those who contributed to the ten-year celebration of the two associations and affirmed the contribution of President Dou to the Association. We recognized the Secretaries, Finances, and Administrative Office teams. In addition, we honored the English and Russian teachers who taught online. We are grateful to all of you for your help and selfless dedication.

With the help of J & J, Ms Wu's dance teacher held a Christmas party on December 27th. The dancers dressed

Email: yge1839@gmail.com

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

Wang an: 0470516520

up in costumes and danced happily after lunch. Manager Yang bought snacks for the party out of her own pocket to cheer up the party. It was a great event for the Ms Wu dance class, which concentrated the passion of the dancers and showed the learning achievement of the dancers.

我们尊敬的葛会长以顽强的意志战胜病痛，以最快速度恢复日常工作。12月24日平安夜，发表了感人肺腑的讲话。首先祝大家圣诞快乐！新年愉快！会长回顾了2022年的各项工作，同时表彰了为两会十年庆典做出贡献的人员及肯定了窦会长为联友会所作的贡献，表彰了两会秘书办，财务办，后勤保障工作以及在线教学的英语教师和俄语歌曲老师。感恩感谢大家的鼎力相助和无私奉献。



别感谢葛会长无私的吸引力和领导才
来。兢兢业业将会
一起。为中老人办
事从不计较。是一
功人士为您点赞👍

In mid-December, the “Jacaranda Art Group” hosted a Christmas party with lively and warm scenes, singing and dancing. The choir continues to expand and recruit new students, we welcome middle-aged and elderly people to join.

December 8th, 10:00 am – 2:30 pm Fairfield Council Senior's Christmas Party! Members from Cabramatta City Activity Centre were invited to participate in the event.

President Ge and President Dou personally hosted the “New Year’s Eve” Gathering party on December 31st with a lot of positive energy. We were inspired to sing and dance in welcome the year of 2023 to come.

Looking back at the end of the year and looking ahead to January 2023, there are two other key tasks:

1□. With the strong support of President Dou, the Latin dance teaching class will be starting in January. Classes will be held at 3 Bridge St, Lidcombe, Community Centre.

2□. Tuesday, January 17, 9:30 am – 2:00 pm two associations “Chinese New Year Celebration” will be held at Granville Town Hall.

Finally, I wish you all a happy New Year

12月27日 宫庭舞教学班在J & J辛苦策划下，吴丽文老师及义工们协助举办了圣诞 Party。而后舞友身穿盛装跳起欢快的宫庭舞，学员们赞声不断受到好评，楊秀英经理自掏腰包为舞会购买了小点心小零食，为舞会助兴。这是宫庭舞教学班的盛事，浓缩了联友会舞友们的激情和展示了舞友们的学习成绩。

12月中 联友会“蓝花楹艺术团”举办圣诞晚会，场面热闹温馨，载歌载舞，留下难忘的画面。合唱团继续扩大招收新学员，欢迎中老年朋友参加。

Email: yge1839@gmail.com

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Wang an: 0470516520

12月8日上午 10:00~下午 2:30 Fairfield Council 举办的老年人迎圣诞活动, 卡市活动中心的朋友被邀参加了活动。

年末的各项活动都带着喜庆色彩。12月31日 葛会长宴会长亲自主办“辞旧迎新联欢聚会”带着满满的正能量, 激励我们用歌声, 舞蹈, 音乐培养中老年人的兴趣爱好, 迎接新年的钟声敲响。

岁末回首 展望未来 2023年1月份还有二项重点工作:

1, 在宴会长的大力支持下, 联友会的拉丁舞教学班1月份开课。

上课地址: 3 Bridge St, Lidcombe, Community Centre

2, 1月17日星期二上午 9:30~下午 2:00 " 二会春节联欢会 " 将在 Granville Town Hall 举办。

最后借用葛会长致辞祝福大家新年快乐



🌸《现场报道》难忘的2022年的最后一天, 葛会长宴会长在 Cabramatta 天天渔村举办 " 辞旧迎新联欢聚会 " 活动激情四射, 欢歌热舞, 友谊的歌声传起童年的回忆, 喜悦的心情无比激动, 今天, 特别感谢葛会长宴会长一贯热情友好和无私的奉献精神激励着我们一起成长, 鼓舞着中老年人走进社区参加活动并培养老年人的生活乐趣, 引导带领我们用爱传递正能量, 用爱相互帮助, 用爱相互理解包容, 今天活动, 隐藏着深情厚谊, 隐藏着无形的力量, 感谢所有人的参与, 谢谢主持人: 于杰的热情服务, 最后🎉大家在新的的一年里加倍努力💪把我们的《中俄后裔友谊会》《各民族中老年联友会》的各项活动开展的红红火火, 让中老年人的幸福快乐之花绽放光芒.....



走出家门，融入这个大家庭。沐浴着温暖、爱的情怀。特别在此平台上我们这些中老年朋友都在做着自己喜欢的事—唱歌、跳舞。使我们潇洒、优雅地度过晚年的生活。同时也要感谢“联友会”我亲爱的同事们。感谢你们一直以来支持、帮助我的工作。因为有了你们的关爱，使我团得以发展。再次谢谢二位会长和我的各位同事长期对我工作的支持和帮助。今后我会更加努力的工作来回报你们曾经的支持和帮助！最后祝大家Merry Christmas and a happy new year!



Mid-Autumn Festival and 10th anniversary celebration

Posted on 24/10/2022 by MSA Media

September 10, 2022, during the Mid-Autumn Festival, iridescent clouds chased the moon, and thousands of families were reunited. The Chinese community in Sydney ushered in the 10th anniversary celebration of the “Australian Chinese Russian Friendship Association Inc” and the “Multicultural Seniors Association Inc”.

The event kicked off, with the two lions, which danced inside and outside the venue, and the audience cheered, bringing everyone into a colourful world of joy.

Entering Marrickville Town Hall, the Hostess on the red carpet was dignified, courteous, very helpful and friendly. The complimentary flower baskets sent by many guests, friends and associates were Spectacular in colour and fragrance.

The characteristic signature plate presents a warm and peaceful atmosphere, and the balloons flying by the stage, it was a festive feeling, with the lights and shadows flickering on the big screen, and the splendour of China’s Culture was extraordinary, showing the glorious history of the tenth anniversary of the “Two Associations”.

Email: yge1839@gmail.com

Website: <http://nswmsa.org.au>

秘书 Secretary:

葛英蘭会长 President: 0416 824 699

Wang an: 0470516520

But, seeing the 32 red cloth round tables surrounding the VIP table in the venue, and the scene was grand, refreshing and emotional. Ten years of history, wind, rain, friendship and the feeling of warmth, as we celebrate our 10th birthday in our own traditional way.

20 guests with happy smiles join our festive team. Huang Kun, Deputy Mayor of Cumberland, praised the Friendship Association for providing good services for the people in our active communities in his speech.

The most celebration is that the venue has a live broadcast of “Australian Impression”. After the announcement of Mr Li Jiang’s live broadcast, the association received congratulations from famous people from all over the world, which added enthusiasm and brilliance to the festival.

They are Sun Weimin, a famous performing artist, Yang Yong, deputy director of the Professional Committee of Chinese Classical Dance, and Xiao Xiangyu, director of the National First-Class Actors Association of Chinese Dramatists.

At the time of the Chinese Reunion Festival, this Mid-Autumn Festival performance was jointly created by Liang Yi as the director, Teacher Fang Yuan, the Friendship Association and the Multicultural Seniors Association. It was colourful and full of flowers... The bright moon shines on people, thousands of miles of Chanjuan, I hope to leave you with a good memory and auspicious wishes...

“中俄后裔友谊会”“各民族中老年联友会”十周年庆典

Posted on [October 19, 2022](#) by [MSA Media](#)

2022年9月10日的中秋佳节，彩云追月，万家团圆，悉尼华人社区迎来了“中俄后裔友谊会”“各民族中老年联友会”十周年庆典。活动启幕，场内场外双狮飞舞，全场欢腾，把所有人带入缤纷多彩的欢乐世界。

进入 Marrickville Town Hall，红毯上礼仪小姐端庄大方、温雅亲和；多方嘉宾朋友、友好团队送来的祝贺花篮，美丽鲜艳、花团锦簇；特色的签字板块呈现出热烈祥和氛围；舞台边气球飞扬，喜庆洋洋；屏幕上光影闪烁、华采非凡，呈现出“双会”十周年走过的辉煌历程。但见整个会场32张红布圆桌围绕着贵宾台，场面盛大，令人惊喜又感慨。十年的历程、十年的风雨、十年的友谊、十年的感情把我们紧紧拥抱，我们用自己的传统方式庆祝10周岁的生日。20位嘉宾带着喜悦的笑容融入我们欢庆的队伍。Cumberland 副市长黄堃在讲话中赞誉友谊会、联友会为活跃社区中老年人年活动提供了良好的服务。

这次庆典活动最值得骄傲是会场设有“澳州印象”直播。赵立江老师直播间的预告发出后，会里收到了来自各地知名人士发来的祝贺，给大会增添了热烈与光彩。他们有：著名表演艺术家孙维民、中国古典舞专业委员会副主任杨勇、国家一级演员中国戏剧家协会理事小香玉。

时值中华团圆佳节，这一台由梁艺担任总监，方圆老师、友谊会、联友会共同打造的中秋文艺展演，绚丽多彩，花开满园……。明月照人，千里婵娟，期望给大家留下了一份美好的回忆和吉祥的祝愿……



葛会长, Marrickville 副市长 **Jess D'Arienzo**, 和梁艺艺术总监合影!





Cumberland Council 副市长黄莹为十周年庆典舞狮剪彩!

